
Dogovor bo veljal «
Pred kratkim je 501) kraja-

nov Vevč in Zgornjega Kaš-
1 ja, ki so že pred časom podpi-
sali izjavo, daželijo telefonski
priključek in so zato vnaprej
pripravljeni plačati prispevek
za razširjeno reprodukcijo,
prejelo obvestilo, da je podpi-
san samoupravni sporazum o
gradnji telefonskega kabel-
skega omrežja med KS, po-
djetjem za ptt promet Ljub-
ljana in območno SIS za ptt
promet. Po tem sporazumu
naj bi ti krajani do 15. aprila
letos plačali 7500 din kot pri-
spevek za razširjeno repro-
dukcijo. Stroške priključka
pa bodo plačali takrat, ko
bodo dobili telefon, in sicer
po ceni, ki bo določena za
tisto leto. Znano pa je, da
znaša letošnji prispevek za
razširjeno reprodukcijo nekaj
več kot 20 tisoč dinarjev in
nekateri krajani se sprašujejo,
če jim res ne bo treba kasneje
nič več prispevati, razen se-
veda za stroške pnključka.
Zato smo za pojasnilo prosili
predsednika sveta KS
Vevče-Zgornji Kašelj Lada
kocjančiča.

»Za teh 500 krajanov, ki so
zdaj plačali 7500 dinarjev kot
prispevek za razširjeno re-
produkcij, je znesek dokon-
čen , ker je bila akcija pričeta
že lani, to je pred podražitvi-
jo, in smo ena izmed zadnjih
KS v Ljubljani, ki bo še pla-
čala prispevek po tej ceni.
Spremenila pa se bo najbrž
cena priključka, ki znaša letos
približno 4500 din. Tako
bodo tisti, ki bodo prihodnje
leto ali leta 1983 dobili tele-
fon, plačali višji znesek kot
tisti, ki ga bodo dobili še letos.
Po kakšnih merilihbomougo-
tavljali, kdo bo imel prednost
pri pravih 200 telefonskih
priključkih, je bilo objavljeno
lani v Naši skupnosti. Ta tne-
rila še vedno držijo.«

Že pred dvema letoma so v

KS Vevče-Zgornji Kašelj ra-
zmišljali, da bi krajani sami
prispevali del denarja, po-
trebnega za razširitev telefon-
skega omrežja, kajti na ob-
močju, ki šteje nekaj več kot
5 tisoč prebivalcev, je zdaj le
32 telefonov.TJeprav lansko-
letna akcija za podpis samou-
pravnega sporazuma med
krajevnimi skupnostmi, po-
djetjem za ptt promet in ob-
močno SIS za ptt promet ni
bila najuspešnejša, saj je bilo
zanimanje za telefon manjše,
kot je bilo pričakovati, pa je
bil odziv v KS Vevče-Zgornji
Kašelj velik. Zato je vodstvo
KS menilo, da je treba z akci-
jo, ki se je začela že pred po-
stavitvijo kontejnerke tele-
fonske centrale v Polju, nada-
ljevati.

KS Vevče-Zgornji Kašelj
naj bi v celoti dobila tisoč te-
lefonskih priključkov, tako da
v naslednjih 10 do 15 letih
omrežja ne bo več treba širiti.
Prvih 200 telefonov naj bi
dobila še letos, 300 pa v pri-
hodnjem letu. Za teh prvih
500 priključkovje morala KS
zagotoviti okoli 13 milijonov
dinarjev. V obliki posojila je
4 milijone 200 tisoč din pri-
spevala Papirnica Vevče, izva-
jalec del Tegrad bo dal tudi
kot posojilo — 5 milijonov, 3
milijone 750 tisoč pa naj bi
zbrali krajani sami.

Kaže pa omeniti, da gre
zdaj le za gradnjo glavnega
omrežja, ki pa ne pokriva ce-
lotne KS. Del Vevč in tudi
Zgornjega Kašlja bo namreč
dobil priključke iz napeljave,
ki bo zgrajem v Polju in Za-
logu. To pa bo nekoliko ka-
sneje. Zato je KS predlagala,
da bi v Klemenovi ulici in v
naselju Rdeče blato, kjer zdaj
še ne bo mogoče dobiti tele-
fona, postavili telefonski go-
vorilnici. . *
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